
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 12. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 688
Vil ministeren kommenterer artiklen ”Karina og Ely i chok over ejendomsvurderinger: Nu 
bliver de endnu højere – helt automatisk”, dr.dk, den 12. september 2024? Herunder 
bedes det oplyst:
– Om det er realistisk, at Vurderingsstyrelsen inden årets udgang får sendt de resteren-

de 700.000 2020-vurderinger til boligejere, eller om Vurderingsstyrelsen allerede nu 
har viden om, at det ikke nås. I givet fald bedes oplyst et estimat over antallet af 
2020-vurderinger, der ikke forventes udsendt inden årets udgang.

– Hvor mange af de resterende 700.000 2020-vurderinger, der er komplicerede ejen-
domme f.eks. fordi de har et flydende plangrundlag, og er der viden i Vurderingsstyrel-
sen om, hvornår disse ejendomme får en 2020-vurdering.

– Hvor langt man er i arbejdet med at definere den nye kategori af naturejendomme, og 
hvornår ejere af boliger i denne kategori kan forvente at modtage en 2020-vurdering.

– Hvor mange boligejere, der har klaget over 2020-vurderingen, hvor mange der har 
fået medhold i klagen og hvor mange klager, der stadig er under behandling.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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